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K oslavám stoletého výročí české státnosti v Hor-
ní Cerekvi přispěli společnou akcí místní včelaři 
a mateřské centrum Klubíčko. Podél cesty k židov-
skému hřbitovu zasadili 27. října 2018 stromořadí 

dvaceti lip. Slunečné počasí babího léta se s blíží-
cím termínem akce začalo kazit, jak to u dlouhodo-
bě plánovaných akcí bývá, v den výsadby stromků 
pak od rána hustě pršelo. Přesto se v určenou hodinu 
na místě sešlo dost nadšenců, aby se mohlo s prace-
mi začít. Všichni, ať jednotlivec, skupina či rodinka, 
si vybrali vyznačené místo a svůj stromek. Se zau-
jetím a láskou mu začali s deštěm v zádech hloubit 
jamku. Po dopoledni usilovné práce a vzájemného 
povzbuzování povstalo nové stromořadí. Nádherně 
se včlenilo do toho hezkého koutku přírody v Pláňa-
vech, a přesto krajinu změnilo a ovlivnilo na příštích 
sto, dvě stě a kdoví, možná i pět set let. Po skončení 
sázení lip se dospělí ozdobení trikolórou shromáždi-
li kolem dětí, které pokračovaly v sázení, tentokrát 
rostlinek do květináčů. Mohly si tak kousek z toho 
deštivého dopoledne donést domů.

Skupina, která se tu sešla, věkově od nejmenších 
v kočárku po ty dříve narozené, lidí s rozdílným vzdě-
láním, postavením a názory, vytvořila cosi, co je náhle 

všechny spojilo. Něco křehkého a nepolapitelného, co 
však člověka obohatí a zanechá nesmazatelnou stopu 
a vzpomínku. Partnerství. Nenápadné slovo, ale ko-
lik skrývá hlubokých významů. Přes spolupráci, to-
leranci, empatii a mnohé další, které si každý může 
do výrazu dosadit. Když při závěrečném hodnocení 
a fotografování začaly padat reálné návrhy na další 
podobné akce, bylo znát, že se počin účastníkům za-
mlouval. Takže se máme v budoucnu na co těšit.

Právě myšlenku Nadace Partnerství, jednoho ze 
sponzorů, se účastníkům akce tímto podařilo napl-
nit. Ostatně právě všem sponzorům patří poděková-
ní, výslovně pak za fi nanční podporu kromě Nadace 
Partnerství, společnosti Makro.cz, městu Horní Ce-
rekev, za poskytnutí pozemků Židovské obci, panu 
Kratochvílovi a panu Fuksovi, za lípy, jejich dovoz 
a účinnou pomoc i radu zahradnictví Na Číhalce 
a panu Kosovi. Díky také panu Kovářovi za fi lmové 
a fotografi cké zdokumentování naší činnosti a nej-
více všem zúčastněným a těm, kteří byli při tom a se 
kterými jsme si připravili hezký zážitek a krásné 
myšlenky přenesli do skutečnosti.

Současně s naší aktivitou probíhalo sázení lip po 
celé Vysočině. V souvislosti s tím jsme naše stromo-
řadí v předstihu přihlásili do projektu Lípy Vysoči-
ny, který pořádá agentura Dobrý den v Pelhřimově. 
Během 10 dnů sázely lípy k výročí naší republiky 
více než tři stovky přihlášených účastníků, a tak lze 
předpokládat, že bude vytvořen velmi smysluplný 
rekord. Jsme rádi, že jsme se stali jeho součástí.

Přejeme „našim“ lipám zdar, rostlinkám v květi-
náči dostatečnou péči a lidem příjemný pocit z pro-
běhlé i budoucí spolupráce. Ať se máme kam vracet 
a „partnerství“ přináší sladké ovoce.

Za organizátory Vlastimil Němec, Český svaz 
včelařů z. s. a Olga Spálovská, MC Klubíčko, z. s. 

foto Pavel Kovář

ZASAZENÍ STROMOŘADÍ LIP
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ODHALENÍ PAMĚTNÍ DESKY
V den československé státnosti 28. října se konal 

pietní akt v krásném prostředí „Brajnerova Dvora“.
Zde se 30. září 1891 narodil divizní generál in 

memoriam Otakar Zahálka, účastník 1. a 2. čes-
koslovenského odboje. Pamětní desku, která byla 
umístěna na viditelném místě kamenné zdi, odha-
lil starosta města ing. Jaroslav Andrle a plukovník 

ing. František Jedlička, který přišel s tímto návr-
hem. Důstojného aktu se zúčastnily i vnučky gene-
rála Zahálky. 

Velké poděkování patří ing. Slavce a ing. Janu 
Dokulilovým za občerstvení a umožnění této vzpo-
mínkové akce.

L. Červenková

foto Pavel Kovář

První společnou akcí pro obyvatele Těšenova 
byla vyhlášena soutěž o nejlépe uvařený guláš. Do 
soutěže se přihlásilo třináct rodin. Vítězem se stala 
rodina Greškova.

V tento den 15. září 2018 obyvatelé Těšenova 
zasadili lípu u příležitosti stého výročí vzniku sa-

mostatného československého státu. Tuto lípu za-
koupila a darovala pro svou obec Máša Vaňková ze 
Zadních polí.

V měsíci prosinci plánujeme uskutečnit další sou-
těž v kuchařském umění, vánoční výstavu a slav-
nostní rozsvícení vánočního stromu.

V TĚŠENOVĚ SE ROZBÍHÁ SPOLEČENSKÝ ŽIVOT

Marie Vaňková

Do dřevoobráběcí provozovny v Horní Cerekvi
přijmu manuálně zručného brigádníka na DPČ. Pracovní doba na základě domluvy.

Bližší informace na tel.: 777 112 697
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O dušičkovém víkendu 
jsme pro děti i jejich rodiče 
přichystali naši poslední tvo-
řivou akci, a tudíž mi dovol-
te trochu zrekapitulovat celý 
rok „Hříbátek“.

Letos jsme se rozhodli, 
že hlavní akci pro veřejnost 

pojmeme v duchu čarodějnic. V květnu jsme proto 
realizovali dvoudenní Čarodějnické dny, které byly 
tradičně ve znamení pohádkové cesty, dále se moh-
ly děti zabavit v kreativní dílně (malování na textil, 
výroba šperků) či se potěšit čarodějnými lektvary. 
Nechyběl ani fotokoutek či slosování o zajímavé 
ceny. Druhý den byl věnován sletu čarodějnic a hle-
dání pokladu. Všem, kdo nám pomáhali připravit 
tuto akci, děkujeme. 

Dále jsme realizovali několik menších akcí, ze-
jména abychom si i my mohli užít našich dětí, pro-
tože při přípravách a realizaci tzv. „velkých akcí“ 
jsou to paradoxně naše děti, kterým se nemůžeme 
věnovat tak, jak bychom chtěli. Na jaře jsme proto 
měli Velikonoční dílničku, na konci srpna Loučení 
s létem na hřišti a v průběhu října jsme se s našimi 
dětmi vypravili do Strašidelného bludiště v Jihla-
vě. Poslední akcí pro děti pak bylo již zmiňované 

Halloweenské tvoření, kdy si děti vyrobily lucer-
ničky a okrasné dřevěné dýně a společně jsme také 
venku udělali dýňové strašáky, kterými jsme oz-
dobili Hříběcí. Letošní investicí z výdělku našich 
akcí je rozšíření hříběckého betlému, které se nám 
– doufejme – povedlo a těší nás, že jsme mohli zase 
svou troškou přispět ke zvelebení naší obce. Nut-
no podotknout, že veškeré aktivity děláme dobro-
volně a veškerý zisk z chodu spolku investujeme 
zpátky do rozvoje Hříběcí. (Více informací o nás 
a naší činnosti naleznete na webových stránkách 
www.hribatka.webnode.cz)

Závěrem mi dovolte, abych zde vyjádřila uzná-
ní všem členkám spolku za jejich celoroční činnost 
i kreativní nápady, a také bych ráda tímto poděko-
vala našim rodinám, které ve chvílích naší práce 
obětavě pečují o naše ratolesti. Velký dík patří také 
sponzorům, bez kterých by některé akce ne vždy 
byly tak bohaté a pestré, stejně tak i všem přátelům 
a známým, kteří nás jakkoli podporují. 

Nakonec přijměte prosím za celý náš spolek přá-
ní hezkých a pohodových Vánoc a hodně zdraví 
v novém roce! 

Za spolek Hříbátka Monika Brzoňová

PÁR SLOV OD HŘÍBÁTEK
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Hříběcké divadýlko a spolek Hříbátka
zvou na

„Slavnostní rozsvícení vánočního stromku
a nové části betlému v Hříběcí“

   v neděli 2. prosince 2018 od 17 hodin

Vážení spoluobčané,
dovolte nám informovat o stavu města, jehož vedení 
jsme převzali ustavujícím zasedáním zastupitelstva 
dne 5. listopadu 2018.

Díky investičním akcím v letech 2014-2018 došlo 
k výraznému zadlužení města. Celková zadluženost 
města činila k 31. 10. 2018 32 251 079,- Kč což je 
téměř výše našeho ročního rozpočtu a další výdaje 
spojené s rekonstrukcí školy nás ještě čekají.

Není naším úmyslem děsit, avšak doposud byly 
občanům při běžných jednáních předkládány pou-
ze informace o vyrovnaném rozpočtu, bez sdělení 
o výši našich úvěrových závazků. Považujeme za 
nezbytné vás s touto skutečností seznámit.

Souhlasíme s předešlým vedením, že mnohé kro-
ky byly potřebné, ale všem občanům musí být jasné, 
že v tomto trendu nemůžeme pokračovat a že nastal 
čas odpovědně plnit naše závazky. 

Někteří si kladou otázku – proč dvě uvolněné 
funkce na radnici?

Zvolili jsme tuto variantu, protože chceme ukon-
čit centralistické vedení a chceme koncept otevřené 
radnice směrem k potřebám občanů. V současném 
právním prostředí, ale není v síle jednoho člověka 
pojmout rozsáhlou agendu veřejné správy a zároveň 
si zachovat lidský přístup a fungovat v rámci rodiny. 
Jsme velice rádi, že i někteří kolegové, zastupitelé 
z opozičního SNK „ZSOHC“, si toto uvědomili a na 

ustanovující schůzi pro myšlenku uvolněné funkce 
místostarosty hlasovali 12 PRO, 3 PROTI.

Závěrem chceme konstatovat, že funkci staros-
ty a místostarosty přijímáme s obrovskou pokorou 
a vážností a budeme se snažit spravovat město efek-
tivně a pod jiným úhlem pohledu na věc.

Děkujeme za důvěru.  
Milan Kunst a Markéta Vaňková

MěÚ oznamuje
• Zájemcům o pronájem bytu v Domě s pečovatel-

skou službou.
 DPS I. – garsoniéra
 DPS II. – byt 1 + 1
 Zájemci si mohou podat žádost na podatelně 

městského úřadu.
• Skládka u Brůdku bude otevřena do konce měsí-

ce listopadu.
• Svoz domovního odpadu o vánočních svátcích ve 

dnech 23. 12. 2018–4. 1. 2019
 23. 12. 2018 (NEDĚLE) – Turovka, Hříběcí
 28. 12. 2018 (PÁTEK) – Horní Cerekev, Chrás-

tov, Těšenov
 30. 12. 2018 (NEDĚLE) – Turovka, Hříběcí
 4. 1. 2019 (PÁTEK) – Horní Cerekev, Chrástov, 

Těšenov
• V pondělí 31. 12. 2018, zavřeno fi nanční odděle-

ní

INFORMACE Z RADNICE

NEPŘEHLÉDNĚTE – NOVÉ KONTAKTY!
 STAROSTA MÍSTOSTAROSTA
 MILAN KUNST MARKÉTA VAŇKOVÁ, DiS.
 Pevná linka: 565 396 495 Pevná linka: 565 396 495
 Mobil: 602 857 420 Mobil: 728 025 405
 E-mail: starosta@hornicerekev.cz E-mail: mistostarosta@hornicerekev.cz
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Rok plný osudových osmiček už zase píše posled-
ní řádky své kroniky. Před námi leží chvíle u stro-
mečku, vánoční klid a pohoda i silvestrovské veselí. 
Společně s posledními dny roku přichází i zamyšle-
ní nad tím, co nás během těch necelých 12 měsíců 
potkalo. Určitě se nám při tom vybaví i připomenutí 
důležitých historických výročí, kterých se letos na-
kupilo opravdu hodně. 

Když jsme nedávno slavili vznik samostatného 
Československa, posadili jsme se doma spolu s dět-
mi ke stolu ke společnému povídání. Zajímalo mě, 
jak tohle všechno vnímají, proto zazněla otázka, co 
pro ně vlastně znamená Česká republika, vlast, do-
mov. Schválně, zkuste se zamyslet, co byste odpo-
věděli Vy? 

Je to místo, kde mluvíme stejným jazykem, kde 
si rozumíme. Znamená to naši vlajku, znak, krásnou 
státní hymnu. Je to místo, kde se cítíme doma. Mís-
to, kam se rádi vracíme. Kde žije naše rodina. Kde 
žili naši předkové. Kde máme své kořeny. Je to hře-
jivý domov. Místo, kde máme kamarády. Kde máme 
vzpomínky. Hromadu kulturních památek. Můžeme 
dělat různé sporty, máme úspěšné sportovce i cvi-
čení jenom pro radost. Místo, kde máme to štěstí, 
že máme co jíst, nejsou tu války, můžeme chodit do 
školy. Máme demokracii a svobodu. Je to čest. 

Docela dost odpovědí na tři děti… A protože se 
mi jejich reakce moc líbily, rozhodla jsem se je po-
užít, zabalit do dárečků a položit pod klubíčkový 

vánoční stromek. My všichni z našeho spolku Vám 
přejeme, abyste tam našli nejen v osmičkový rok 
pocit bezpečí, domov, rodinu, zdraví, kamarády, ko-
níčky, svobodu rozhodování a čest i pýchu na to, 
kde jste, kdo jste i co jste dokázali.

Společně s tímto bychom rádi poděkovali všem, 
kdo Klubíčko spoluvytvářejí. Díky za fi nanční pod-
poru Kraji Vysočina i Městu Horní Cerekev, díky za 
zázemí ZŠ Horní Cerekev, díky všem, kteří se po-
dílejí na chodu naší organizace, pomáhají, spolupo-
řádají nejrůznější akce i všem, kteří jsou tu s námi 
jako účastníci. Jen s nimi to má všechno smysl.

Jménem MC Klubíčko Horní Cerekev, z. s. 
Olga Spálovská, Dana Mezerová Nevosádová 

a Jana Kantorová

HISTORIE, PŘÍTOMNOST I BUDOUCNOST
– JEDNO VELKÉ PROPLETENÉ KLUBKO
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Kamila Bartošková se jako v minulých letech 
udržela v nominaci národního týmu ČR a měla tak 
možnost reprezentovat Českou republiku na Mis-
trovství světa v Bánské Bystrici. Ženské družstvo 
zde obsadilo celkové druhé místo a navíc přivezlo 
i stříbrnou a bronzovou medaili ze štafet. Kamila 
byla členkou bronzové štafety. Za zmínku určitě 
stojí také obrovský úspěch českých mužů, kteří po-
prvé v historii ovládli mistrovství světa a přivezli 
domů celkové zlaté medaile. 

Kamila se také zúčastnila Mistrovství ČR, kte-
ré se letos konalo v Liberci. V disciplíně výstup na 
cvičnou věž vybojovala bronzovou medaili a ve fi -
nále o absolutní mistryni ve výstupu na cvičnou věž 
vybojovala stříbrnou příčku. V týmové soutěži Ka-
mila již tradičně vypomáhala pražskému družstvu 
Dolních Měcholup.

Chtěl bych tímto Kamile poděkovat za vzornou 
reprezentaci sboru a popřát mnoho úspěchů do dal-
ších let.

KAMILA BARTOŠKOVÁ
OPĚT ČLENKOU REPREZENTACE

Jaroslav Bartoška

I v letošním roce pokračoval ve své činnosti krou-
žek mladých hasičů, který se v současné době sklá-
dá z 25 členů: 9 dorostenců, 11 starších a 5 mladších 
hasičů.

Jako v minulých letech se družstva pravidelně 
zúčastňovala okresní ligy mladých hasičů v požár-
ním útoku i hry Plamen.

V okresním kole hry Plamen, které proběhlo 
5. května 2018 v Pacově, se soutěžilo v šesti disci-
plínách. Družstvo mladších po neúčasti v podzimním 
kole dohánělo, co se dalo, a skončilo na 12. místě ze 
17 družstev. Našemu družstvu starších se kvůli selhá-
ní techniky bohužel nezadařil ani jeden pokus v úto-
ku CTIF. I přes tuto smůlu se mu podařilo skončit 
celkově na krásném třetím místě ze 14 družstev.

Druhý den 6. května se v Pacově konalo ještě okres-
ní kolo dorostu. Zde naše smíšené družstvo skončilo 
na druhém místě a Kateřina Venkrbcová v kategorii 
středních dorostenek obsadila také druhou příčku.

V okresní lize mladých hasičů v požárním útoku, 
ve kterém se závodí v sedmičlenných družstvech, 
ale pravidla dovolují minimálně pět členů, jsme 
mohli postavit i mladší družstvo. I když soutěžilo 
jen na čtyřech závodech ze šesti, skončilo celkově 
na sedmém místě z 15 družstev. Starší, kteří se zú-
častnili všech šesti závodů, obsadili celkově třetí 
místo. Starší družstvo je také držitelem letošního 
nejrychlejšího útoku časem 18,50, se kterým vyhrá-
lo závod v Žirovnici.

V podzimním kole hry Plamen, které se konalo 
13. října v Jiřicích, jsme vyslali do boje družstvo 
starších, družstvo dorostenců a 2 dorostenky. Druž-
stvo mladších se z důvodu nedostatku dětí nemohlo 
zúčastnit. Starší družstvo po vydařeném útoku CTIF 
(1. místo), štafetě dvojic (2. místo) a branném zá-
vodě (2. místo) bralo v celkovém součtu 1. místo. 
Dorostenci a dorostenky soutěžili pouze v branném 
závodě. Družstvo dorostenců obsadilo druhé místo, 

ÚSPĚCHY KROUŽKU MLADÝCH HASIČŮ
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Klára Dvořáková i Kateřina Venkrbcová ve svých 
kategoriích zvítězily.

Každoročně se zúčastňujeme i závodu jednot-
livců Přeborník MH okresu Pelhřimov v běhu na 
60 m překážek. Kategorii mladších chlapců ovlá-
dl Otakar Dvořák. V kategorii starších chlapců to 
zacinkalo hned dvakrát. Marek Štípek skončil na 

2. místě a Vojtěch Caha na 3. místě. V kategorii star-
ších dívek se nejlépe vedlo Vanese Řepkové, která 
skončila na bramborovém 4. místě.

Tímto bych chtěl všem členům kroužku mladých 
hasičů poděkovat za vzornou reprezentaci a v příš-
tím roce jim popřát spoustu dalších úspěchů.

Jaroslav Bartoška

Začátek školního roku už je dávno za námi a i ti 
nejmenší si pomalu zvykli na odloučení od rodičů, 
a tak jsme se s dětmi mohly naplno věnovat aktivi-
tám, které patří k podzimu. Příjemně teplé počasí 
jsme opět využily ke hrám na naší přírodní zahradě. 
Vlivem sucha nám ale některá vegetace povadla. 
Děti se tak staraly o rostliny a keříčky. Zalévaly je 
konvičkami z nádrže na dešťovou vodu a pomáhaly 
shrabovat spadané listí.

V měsíci září jsme se společně byly podívat na 
dvou výstavách v místním muzeu. První výstava 

byla pořádána svazem zahrádkářů. Děti si zde pro-
hlédly krásné podzimní dekorace, ovoce a zeleninu 
od místních pěstitelů. Tématem druhé výstavy byly 
včely a včelaření. Tímto bychom chtěly poděkovat 
panu Němcovi za jeho odborný, přesto dětem dob-
ře srozumitelný výklad. Obě výstavy se nám moc 
líbily.

26. září se děti v mateřské škole zúčastnily hu-
debního pořadu „Písničkový slabikář“. Velmi nás 
zaujalo vyprávění o životě našich prababiček a pra-
dědečků. Společně jsme si zazpívaly známé lidové 

ZE ŽIVOTA MATEŘSKÉ ŠKOLY
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písničky. Velký úspěch měly písně „Já mám koně“ 
a „Když jsem já sloužil“. 

V říjnu jsme se zaměřily na poznávání barev 
a tvarů v přírodě i ve městě. Při podzimní vycházce 
do lesa si děti měly možnost posbírat různé přírod-
niny, ze kterých si následně tvořily obrázky. Během 
vycházky se učily, jak se chovat v lese, abychom 
nerušily zvířátka a ptáčky. Se zvířátky se děti se-
známily i ve varietním vystoupení v mateřské škole, 
kde kromě artistických a kouzelnických kousků vi-
děly i jednoduchou drezuru pejsků, mohly si pohla-
dit šimpanzí holčičku, králíčka nebo činčilu.

Ke společným akcím patřilo již tradiční „Pouš-
tění draků s rodiči“, které jsme uspořádali na louce 
za bytovkami v Tyršově ulici. Vítr nám sice příliš 
nefoukal, ale přesto si děti odpoledne užily a měly 
hodně hezkých zážitků.

Dále se děti seznámily s různými pohádkovými 
bytostmi a svátkem Halloween. Jeho atmosféru jsme 
navodily pomocí stylových dekorací a vyřezáváním 
obří dýně, kterou nám věnovala paní Nechvátalová 
ze Hříběcí. Děti se převlékly do kostýmů, ve kterých 

si hrály hry a tančily. K tomuto tématu měly děti ještě 
možnost zhlédnout pohádku „Strach má velké oči“. 

Začátkem listopadu mladší děti společně s p. uč. 
navštívily městský hřbitov, kde položily věneček 
a zapálily svíčku u hlavního kříže před kostelem při 
příležitosti svátku Všech svatých.

V následujícím období se s dětmi budeme po-
malu připravovat na adventní čas a s ním spojené 
tradice, ale o tom si napíšeme zase příště. Příjemné 
prožití zbývající části podzimu vám přejí děti a za-
městnankyně MŠ.

 Bc. Jana Nováková 
(učitelka MŠ Horní Cerekev)

V polovině září jsme uspořádali dvě olympij-
ská dopoledne pro první a druhý stupeň, kdy žáci 
plnili disciplíny Sazka olympijského víceboje. Na 
naší škole má tento projekt již pětiletou tradici, 
při které nejde o maximální výkony, ale o radost 
z pohybu. Žáci se mohou během školního roku 
zlepšovat a na konci června opět dostanou sportov-
ní vysvědčení s rozborem svých fyzických schop-
ností a radami, co pro své zdraví dělat. Rozhodčími 
a pomocníky dětem z prvního stupně byli deváťá-
ci a svého prvního většího úkolu se zhostili velmi 
dobře. 

STŘÍPKY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY
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Ve čtvrtek 20. září 2018 se mladší žákyně a starší 
žáci zúčastnili okresního kola v přespolním běhu 
v Pelhřimově. Děvčata zvládla kilometrovou trať 
a kluci se vydali ze všech sil na trati trojnásobně 
delší. V soutěži družstev jsme na stupně vítězů mezi 
závodníky z deseti škol sice nedosáhli, ale v jednot-
livcích skvěle běhající Ondra Šmíd obsadil druhou 
příčku! Gratulujeme a děkujeme všem za vzornou 
reprezentaci školy. 

Ve čtvrtek 20. září v odpoledních hodinách jsme 
nad naším městečkem mohli vidět létat rogalo. 
V pátek jsme zjistili, že to nebyl jen let pro radost 
z létání, máme totiž teď možnost vidět areál školy 
z ptačí perspektivy na krásných fotkách. Někdo si 
možná až při tomto pohledu uvědomí, že naše škola 
roste do krásy...

Od 19. do 23. září děti z prvního stupně navštívi-
ly v prostorách Muzea města Horní Cerekev výsta-
vu „Ze života včel“. 

V pátek 21. září začali jezdit naši třeťáci a čtvr-
ťáci na plavání do Pelhřimova, tentokrát zvlášt-
ním autobusem. Škola získala dotaci z MŠMT na 
dopravné, děti tedy mohou jezdit bez stresu, že ne-
stihnou linkový autobus, i bez čekání, při kterém se 
mohou nachladit. Absolvují celkem deset lekcí, na-
posledy jedou 30. listopadu. 

V sobotu 22. září bylo živo na cerekvickém vod-
ním kolbišti a naši žáci byli opět u toho. Tentokrát 
v konkurenci čtyř školních posádek v závodě dra-
čích lodí Půlnoční drak obstáli na výbornou a v zá-
vodě zvítězili. Velká gratulace jim i trenéru J. Dr-
dovi, který posádku připravoval v průběhu celého 
roku. 

V úterý 25. září vyrazilo naše fotbalové mužstvo 
starších žáků do Pelhřimova na umělku Za Kalvá-
rií, aby se zúčastnilo turnaje škol v minikopané (7 
hráčů, hrací doba 20 minut). Vůbec si nevedli špat-
ně, když ve své skupině dvakrát zvítězili (Černovice 
2:1, Pelhřimov Krásovy domky 4:2) a podlehli jen 
pozdějšímu celkovému vítězi (Pacov 0:2). Se šesti 
body a skóre 6:5 tak obsadili druhé místo ve skupi-
ně, do fi nálové skupiny tedy nepostoupili, ale školu 
rozhodně reprezentovali velmi dobře. Po porovnání 
výsledků všech zúčastněných škol patří naší škole 
pátá příčka na okrese. 

V průběhu září se žáci třetí až osmé třídy zúčast-
nili preventivních programů realizovaných Centrem 
primární prevence Vrakbar z Jihlavy, ve kterých se 
zaměřují na různá nebezpečí, která dnes na naše 
číhají všude kolem nás. Děti z první a druhé třídy 
a deváťáky podobné programy teprve čekají. 

V úterý 2. října se naše tříčlenné družstvo star-
ších žáků ve stolním tenisu zúčastnilo turnaje škol 
okresu Pelhřimov. Kluci si vedli skvěle, postupně 
porazili čtyři soupeře a nestačili pouze na pozděj-
šího vítěze z Humpolce. Obsadili tak krásné druhé 
místo na okrese.
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V pátek 5. října si nejstarší žáci v rámci Mezi-
národního dne učitelů vyzkoušeli, jaké to je stát 
za katedrou a učit mladší spolužáky. Vždy trojice 
deváťáků měla za úkol si připravit jednu vyučovací 
hodinu a při její prezentaci se střídali. 

Druhá polovina října byla pro nejstarší žáky ve 
znamení volby budoucího povolání. Postupně na-
vštívili SPŠ a SOU Pelhřimov, SŠ stavební v Jihla-
vě, SOU Třešť a nakonec i výstavu středních škol 
v KD Máj v Pelhřimově, kde se prezentovalo 35 
středních škol z celé Vysočiny. 

Ve čtvrtek 25. října se všichni žáci zúčastnili pro-
jektového dne, který pro ně připravil pedagogický 
sbor u příležitosti oslav stého výročí vzniku samo-
statného Československa. Zpočátku plnil druhý 
stupeň skupinově úkoly v terénu. Jednotlivé úkoly 
se vztahovali k české státnosti, historii a jejich pro-
vázanosti k Horní Cerekvi.

Další program po návratu z terénu již probíhal 
společně pro všechny žáky a účastnil se ho rovněž 
pan starosta. Vítězná skupina, která úkoly v terénu 
zvládla nejlépe, nejdříve zasadila lípu, která bude 

připomínat stoleté výročí naší republiky. Za zvuků 
státní hymny jsme pak vypustili balón se vzkazem 
v několika jazycích a připomínkou výročních oslav. 

Starosta města společně s ředitelem školy odhalili 
velkoformátovou mapu Československa z doby 
jeho vzniku, s vyznačením polohy Horní Cerekve 

a textem shrnujícím historii vzdělávání v Horní 
Cerekvi. Tato mapa je nyní vystavena ve vstupním 
vestibulu školy, ale zanedlouho již bude umístěna 
do venkovního stojanu před vchodem do školní bu-
dovy. Na závěr celé akce všichni žáci školy spolu 
s pedagogy vytvořili, v prostoru kolem nově zasa-
zené lípy, velkou státní vlajku, která byla největší 
v historii školy. 
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Další velké množství vlajek pak zdobilo školní 
budovu v rámci akce: „Český den s českými vlaj-
kami“, kterou pořádá agentura Dobrý den z Pelhři-
mova. Jedná se o celostátní pokus o vytvoření rekor-
du v počtu vyvěšených státních vlajek. Naše škola 
k tomuto pokusu přispěla vyvěšením 248 státních 
vlajek, které byly vlastnoručně vytvořeny žáky naší 
školy. Více na https://www.nejvicvlajek.cz. 

O prázdninách se školní družina vydala autobu-
sem na výlet do Černova prohlédnout si všední ži-

vot kraviček v ZD Rozvodí. Moc se jim tam líbilo 
a po návratu vedoucí vychovatelka Eva Drdová vy-
tvořila velmi zdařilou koláž…

Za školní kolektiv 
Mgr. Vítězslav Skopal, 

ředitel školy
Foto: archiv školy

V sobotu se cerekvické posádce na třetí pokus (po 
předchozích dvou ročnících) podařilo zvítězit v zá-

vodu dračích lodí „Půlnoční drak“ na Zámeckém 
rybníku v Horní Cerekvi. Gratulujeme!!!

DRAČÍ LODĚ HORNÍ CEREKEV 2018
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VYBÍRÁME Z NABÍDKY NOVÝCH KNIH
v Městské knihovně v Horní Cerekvi

VÝBĚR TOHO NEJLEPŠÍHO
Patrik Hartl, Nejlepší víkend. 
Nejnovější a nejprodávanější kni-
hu Patrika Hartla si můžete půjčit 
v městské knihovně. Na Silvestra 
si Andrea, Jirka, Dáša, Bert, Mar-
kéta a Pavel dají zásadní novoroč-
ní předsevzetí. Žádný z nich ale 
nikomu neřekne, jaké je to jeho. 

Všichni touží změnit svůj život a doufají, že se jim 
to během nového roku podaří. 

Radka Třeštíková, Veselí. Spi-
sovatelka Radka Třeštíková se 
během pěti let od vstupu na lite-
rární scénu stala nejprodávanější 
českou autorkou. V současnosti 
válcuje pulty knihkupectví její 
úspěšná novinka s názvem Veselí. 
I tuto knihu si můžete půjčit v naší 
knihovně.

Dominik Landsman, Dovolená 
s moderním fotrem. Dominik 
Landsman, autor populárních De-
níčků moderního fotra, ve svých 
knížkách vyčerpávajícím způso-
bem vysvětlil, že mateřská dovo-
lená není žádná dovolená. V nové 
knize čtenář zjistí, že ani s letní 

dovolenou to není žádné terno, zvlášť když máte 
malé dítě a manželka vás místo na každoroční cha-
lupu donutí jet do Bulharska k moři. 

Andrew Mayne. Šelma. Šelma 
je napínavý, dramatický a od za-
čátku do konce svižně napsaný 
román plný napětí. Gratulace An-
drewu Mayneovi za skvělý a sviž-
ně napsaný román fascinující nové 
série.

Alex Lake, Když Anna zmizela. Tajemný brit-
ský autor detektivních thrillerů Alex Lake (jméno 
je pseudonym) přichází s dechberoucím příběhem 
o matce, jejíž dítě se jednoho dne náhle ztratí ze 
školky. Nikdo nic neviděl, novináři tuší snadnou 

kořist a zbytek rodiny není Julii 
zrovna oporou. Pětiletá Anna se 
pohřešuje už týden a doposud se 
neobjevila jediná stopa. Existuje 
ještě naděje? 

Marta Kučíková, Italské jedno-
hubky. Vlídné a humorné postře-
hy ze života domorodců z podhůří 
italských Dolomit očima české 
Marty. Proč jsou italští staříci stále 
frajeři a jejich osmdesátileté man-
želky upravené šťabajzny? Proč 
nosí Ital malou peněženku? Proč 

se nebojí mluvit o lásce v jakémkoli věku? Proč jim 
asfaltově silná káva nezpůsobí infarkt? Proč respek-
tují úřady i autority? Proč má horal něžnou duši? 
A čím je podle Italů známá naše krásná rodná česká 
hrouda? Proč se ke všem dětem chovají jako k vlast-
ním? A proč si vůbec stále zpívají, i když mají pra-
covní soboty?

Jaroslava Černá, Jeden život 
nestačí. Pavla vyrůstá se dvěma 
staršími sestrami v pekle příkazů 
a rozkazů. O co přísnější je vojen-
ská výchova, o to dravější je její 
touha rodičovskému drilu uniknout. 
Když se jí to konečně podaří, odná-
ší si s sebou nenávist a odhodlání 
pomstít se. Bloudí světem i svým 

životem a zjišťuje, že ubližuje především sama sobě. 

Pavel Kos, Deník pražského stu-
denta. Pavel Kos, jeden z tisíce 
pražských studentů, popisuje s hu-
morem ve svých zápiscích běžný, 
i ne zcela běžný, vysokoškolský 
život. Od nástupu na kolej, kde 
se v jednom kamrlíků tísní hned 4 
studenti, přes bouřlivé akce i nut-
né brigády, až po zkouškové, kdy 
se studenti snaží dohnat to, co celý 
rok zanedbávali. 
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Maria Sempleová, Dneska bude 
všechno jinak. Humorný román 
o nebezpečné touze být lepší 
a o každodenních výzvách ro-
dinného života. Zgruntu změnit 
svůj život není jen tak. Eleanor 
se ale rozhodla, že dneska to udě-
lá! Všechno bude zvládat v klidu 
a s přehledem. Pochopitelně se jí 

velkolepý plán dost rychle vymkne z rukou, jedna 
nehoda se kupí na druhou a ona musí – jako každá 
matka, manželka, žena – jako vždycky rychle začít 
improvizovat. 

Navštivte městskou knihovnu – těšíme se na Vás. 
Výpůjční dny: pondělí, středa a pátek.

Miroslav Václavík

Městská knihovna v Horní Cerekvi
ve spolupráci

s knižním distributorem Bauer Jihlava
Vás zve na

VÁNOČNÍ PRODEJ
NOVÝCH KNIH

od 10. do 20. prosince 2018
Vždy ve výpůjční dny (pondělí, středa, pátek)

Dobrá příležitost nakoupit 
vhodné vánoční dárky.

Těšíme se na Vás v městské knihovně

Rok uplynul jako voda a opět čtete řádky pozván-
ky na Sportovní ples, který se stal startem plesové 
sezóny v našem městě. Vracejí se k nám neustále 
pozitivní reakce na předešlý ročník a jedním de-
chem dodáváte, na co se můžete těšit za rok, že se 
hranice našich možností již nedají překonat. 

Pro ples 2019 bylo opuštěno od vlastní téměř 
dvou hodinové hudební produkce, protože vás dále 
nechceme trápit našimi výkony. Rozhodli jsme se 
dát přednost pro nás nové, zcela jistě zkušenější 
a kvalitní hudbě pod taktovkou Martina Vaverky & 
friends z nedalekého Božejova, který o své kape-
le říká, že je: „Univerzální hudební skupinou, kte-

rá je nejvhodnější variantou pro větší společenské 
akce, na kterých si najde svoje místo taneční zábava 
všech hudebních žánru a věkových generací. Z na-
šeho širokého repertoáru si vyberou svoje oblíbené 
písně příznivci jak součastné pop – rockové scény, 
tak i milovnici lidových písní a country.“

S potěšením a díky vás chceme informovat, že 
vstupenky bude možné zakoupit v předprodjeji od 
20.11.2018 na Městském úřadě. Jelikož je o lístky 
velký zájem, nenechávejte jejich koupi na poslední 
chvíli a potěšte na Vánoce své blízké.

Svůj scénář si již jistě chystá osvědčené moderátor-
ské duo Sylva a Vašek. Těšte se na bohatou tombolu 
a půlnoční slosování. Hlavní ceny budou opět atrak-
tivní, najdete mezi nimi například vstupenky na rock-
ový koncert skupiny KISS, wellness pobyt na Medlič-
kách, víkendové zapůjčení auta či seskok padákem, 
nechybí ani další bohaté potravinové balíčky. 

Doporučujeme přijít s dostatečným časovým 
předstihem, protože „žlutá karta Martina Šimáka“ 
vás tradičně pozdrží a květina od Luďka Havla 
dámy jistě potěší. Po celou dobu plesu, budou ote-
vřeny oba bary, jak ve foyer, tak i v malém sále. 

Na závěr si zopakujme, že ples je 12. 1. 2019 
v Kulturním domě Horní Cerekev a začínáme přes-
ně ve 20:00hod!

Těší se na Vás!
Sport dancing boys

SPORTOVNÍ PLES 12. 1. 2019

Martin Vaverka & friends
zdroj: www.martinvaverka.cz
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Hříběcké divadýlko
přeje všem svý  příznivcům
krásné prožití vánočních svátků
a vše dobré do nového roku. 
Těšíme se na Vás v Hříběcí,
v nové sezóně 2019!

a JANA CHLÁDKOVÁ

VÁNOČNÍ
KONCERT
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

ŽIVOTNÍ JUBILEUM OSLAVILI:

Daniel Svoboda
NARODILI SE: Sobota 8. prosince 2018

MIKULÁŠSKÁ ZÁBAVA
KAPELA WAJT

Začátek ve 20.00 hodin v KD
Vstupné 140,- Kč

Sobota 15. prosince 2018
VÁNOČNÍ KONCERT

MARCELA ZMOŽKA A JANY CHLÁDKOVÉ
Začátek v 19.30 hodin v KD

Předprodej vstupenek na MěÚ
TEL.: 565 396 385

Cena v předprodeji 130,- Kč na místě 160,- Kč

Úterý 25. prosince 2018
VÁNOČNÍ ZÁBAVA

KAPELA ČELEM VZAD
Začátek ve 20.00 hodin v KD

Vstupné 140,- Kč

Čtvrtek 27.prosince 2018
KLÁRA & MARKÉTA

Kaple Chrástov od 17.00 hodin
Vstupné 30,-Kč

Neděle 30. prosince 2018
Vánoční benefi ční koncert skupiny

SisterBand 
Na podporu Mary‘ s Melas

Od 14.00 hodin v kostele Zvěstování Páně

ROZLOUČILI SE S NÁMI: 
Josef Doskočil ................................................. 71 let 
Antonín Staněk ................................................ 83 let
Jaroslav Myslík ............................................... 88 let

70 let
Pavel Maršák                                         

80 let
Hana Čechová
Hana Vichrová

Anna Pavlíčková

85 let
Lidmila Bláhová

Josef Jelínek
Anna Krejčová

91 let
Božena Kosová

95 let
Kateřina Štěpánová

97 let
Ludmila Hejlková

Pavlína Kunstová

VZPOMÍNKA
Rok za rokem ubíhá,
čas prý rány hojí, 
vzpomínky na Tebe, maminko, 
však stále hodně bolí.

Dne 6. prosince 2018 uplyne již 10 let
od chvíle, kdy nás navždy opustila naše drahá 
maminka Miluška Nováková. 

S láskou stále vzpomínají  děti s rodinami 

PODĚKOVÁNÍ
Srdečně děkujeme přátelům a známým,
kteří se přišli dne 25. září 2018 naposled
rozloučit s paní Jaruškou Štěrbovou.

Děkujeme za květinové dny a slova útěchy.
Manžel a sestry s rodinami

PŘIPRAVUJEME
Sobota 12. ledna 2019
SPORTOVNÍ PLES
Od 20.00 hodin v KD

Předprodej od 20. 11. 2018

Sobota 19. ledna 2019
DĚTSKÝ KARNEVAL

Začátek v 15.00 hodin v KD

Za redakční kolektiv Hornocerekvického zpravodaje
přeji vám všem krásné Vánoce,
dárečky ať obsahují lásku, štěstí, zdraví.
Lásku po celý rok, štěstí v novém roce a zdraví po celý život!
Ludmila Červenková


